
Eriävä mielipide: 
  
Jätän eriävän mielipiteeni kaupunginhallituksen kokouksessa 15.8. pykälän 127 asiassa – Valtuustoaloite 
paremmasta kouluruuasta - äänestyksen jälkeen tehtyyn päätökseen.  
  
Asia on jo aiheena sen luonteinen, ettei ole asiallista kaupunginhallituksen taholta puuttua ja määrätä. 
Kasvisruokapäivä on vakiintunut tapa muissakin kunnissa, ei pelkästään Heinolassa. Kasvisruokien 
lisääminen kouluruokailuun perustuu valtion ravitsemusneuvottelukunnan (VRN) suosituksiin mm. 
kouluruokasuositukseen sekä lukuisiin ympäristö- ja kestävän kehityksen ohjelmiin, joita Suomen 
hallituksessa on kirjattu tavoitteeksi. 
  
On tärkeää, että ruokalajeja mietitään ja suunnitellaan kokemuksen ja lasten/nuorten palautteiden 
perusteella, kuten nyt Heinolassa on toimittu. Hallituksen puuttuminen asiaan on myös täysin tätä vastaan 
ja jätän siis eriävän mielipiteeni.  
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